EBTIPL2 /WIA

Specyfikacja techniczna XML systemu EBTIPL2/WIA (PUBLICZNA)

wersja 3.00

### Metryka

Tabela Metryka dokumentu

| **Elementy metryki** | **Dane dokumentu** |
| --- | --- |
| Nazwa systemu | EBTIPL2/WIA |
| Właściciel dokumentu | Departament Ceł |
| Nazwa dokumentu | Specyfikacja techniczna XML systemu EBTIPL2/WIA |
| Wykonawca dokumentu | IAS Zielona Góra  Referat cyfrowej obsługi wiążących informacji (IWT) |
| Autorzy dokumentu | Władysław Turek (WT); Krzysztof Antoniak (KA); Monika Marcinowska (MM) |
| Nazwa pliku | Dokumentacja-WIA-v3.docx |
| Liczba stron |  |

### Historia zmian

Tabela Historia dokumentu

| **Wersja** | **Data wydania** | **Opis** | **Akcja (\*)** | **Rozdziały (\*\*)** | **Autorzy  (\*\*\*)** |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1 | 2024-02-27 | Utworzenie dokumentu | N | W | WT, KA, MM |
| 2 | 2024-07-25 | Weryfikacja i modyfikacja opisu schematu WIA-WN i WIA-SP, dodanie opisu schematu WIA-OZ i WIA-ZM | We, W, Z | 3.4, 3.5, 3.6, 3.7, 4 | MM |
| 3 | 2025-03-18 | Dodanie opisu schematu WIA-WY | W | 3.8, 4.15 | MM |

(\*) Akcje: **N** = Nowy, **W** = Wstaw, **Z** = Zamień, **We** = Weryfikuj, **KJ** = Kontrola jakości

(\*\*) Rozdziały: **W** = Wszystkie

(\*\*\*) Autorzy: Inicjały – szczegóły w Metryce dokumentu

### Lista dystrybucyjna

Tabela Lista dystrybucyjna

| **Imię i nazwisko / Rola** | **Organizacja** |
| --- | --- |
|  |  |

### Zgłoszono do odbioru

Tabela Zgłoszono do odbioru

| **Imię i nazwisko / Rola** | **Organizacja** |
| --- | --- |
|  |  |

### Akceptacja

Tabela Akceptacja dokumentu

| **Imię i nazwisko** | **Rola** | **Data** | **Podpis** |
| --- | --- | --- | --- |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |

### Wykaz użytych skrótów oraz akronimów

Tabela Wykaz użytych skrótów oraz akronimów

| **Skrót / Symbol** | **Znaczenie** |
| --- | --- |
| **KAS** | Krajowa Administracja Skarbowa |
| **Klient** | Osoba fizyczna, Podmiot lub Partner posiadający dostęp do usług elektronicznych świadczonych w ramach SISC za pośrednictwem Portalu PUESC. |
| **MF** | Ministerstwo Finansów |
| **PDR PL/UE** | System Danych Referencyjnych, którego celem jest gromadzenie, aktualizacja, eksportowanie i udostępnianie danych referencyjnych dla innych systemów celnych wchodzących w skład SISC. |
| **Portal PUESC** | Platforma Usług Elektronicznych Skarbowo-Celnych dostępna pod adresem www.puesc.gov.pl – portal komunikacyjny zapewniający dostęp do komponentów Systemu Informacyjnego Skarbowo-Celnego oraz e-usług publicznych Krajowej Administracji Skarbowej w obszarze obsługi i kontroli obrotu towarowego z państwami trzecimi i obrotu wyrobami akcyzowymi oraz systemu statystyki obrotów z krajami UE – INTRASTAT |
| **Portal SEAP** | Tożsamy z Portalem PUESC. |
| **PUESC** | Platforma Usług Elektronicznych Skarbowo-Celnych (PUESC) |
| **PUESC.P3.2** | Cyfrowa Obsługa Wiążących Informacji |
| **SISC** | System Informacyjny Skarbowo-Celny |
| **SEAP** | System SEAP to nowa wersja Systemu SEAP realizowana w ramach projektu PUESC.P4.4 |
| **System** | System wiążącej informacji taryfowej – EBTI-PL2 |
| **UE** | Unia Europejska |
| **UZ** | Użytkownik zewnętrzny |
| **WIA** | Wiążąca Informacja Akcyzowa |
| **XML** | (ang. *Extensible Markup Language*, w wolnym tłumaczeniu Rozszerzalny Język Znaczników) – uniwersalny język znaczników przeznaczony do reprezentowania różnych danych w strukturalizowany sposób |

### Spis treści

[Metryka 2](#_Toc193193450)

[Historia zmian 2](#_Toc193193451)

[Lista dystrybucyjna 3](#_Toc193193452)

[Zgłoszono do odbioru 3](#_Toc193193453)

[Akceptacja 3](#_Toc193193454)

[Wykaz użytych skrótów oraz akronimów 3](#_Toc193193455)

[Spis treści 5](#_Toc193193456)

[Spis tabel 6](#_Toc193193457)

[1 Wstęp 7](#_Toc193193458)

[1.1 Cel dokumentu 7](#_Toc193193459)

[1.2 Przeznaczenie dokumentu 7](#_Toc193193460)

[2 Opis komunikacji 7](#_Toc193193461)

[3 Specyfikacja komunikatów 7](#_Toc193193462)

[3.1 Lista komunikatów 8](#_Toc193193463)

[3.2 Dane kanałów komunikacji adresata i nadawcy 8](#_Toc193193464)

[3.3 Opis kolumn 8](#_Toc193193465)

[3.4 WIA-WN Wniosek o wydanie WIA [EBTI-PL2] 10](#_Toc193193466)

[3.5 WIA-SP Pismo w sprawie [EBTI-PL2] 18](#_Toc193193467)

[3.6 WIA-OZ Złożenie odwołania/zażalenia [EBTI-PL2] 27](#_Toc193193468)

[3.7 WIA-ZM Wniosek o zmianę, uchylenie lub przedłużenie ważności WIA [EBTI-PL2] 37](#_Toc193193469)

[3.8 WIA-WY Wycofanie wniosku w sprawach WIA [EBTI-PL2] 47](#_Toc193193470)

[4 Enumeracje 54](#_Toc193193471)

[4.1 Nazwa organu podatkowego 54](#_Toc193193472)

[4.2 Rodzaj wnioskodawcy 55](#_Toc193193473)

[4.3 Kraj 56](#_Toc193193474)

[4.4 Rodzaj pełnomocnika 57](#_Toc193193475)

[4.5 Do doręczeń 57](#_Toc193193476)

[4.6 Opłata za pełnomocnictwo 57](#_Toc193193477)

[4.7 Sposób doręczenia próbek 58](#_Toc193193478)

[4.8 Typ pliku 58](#_Toc193193479)

[4.9 Rodzaj pisma 58](#_Toc193193480)

[4.10 Czy pismo jest składane w wyniku wezwania 58](#_Toc193193481)

[4.11 Status wnioskodawcy 59](#_Toc193193482)

[4.12 Rodzaj rozstrzygnięcia 59](#_Toc193193483)

[4.13 Rodzaj pisma (WIA-ZM) 59](#_Toc193193484)

[4.14 Sposób doręczenia decyzji 59](#_Toc193193485)

[4.15 Rodzaj pisma dla wniosku o wycofanie 60](#_Toc193193486)

### Spis tabel

[Tabela 1 Metryka dokumentu 2](#_Toc193193428)

[Tabela 2 Historia dokumentu 2](#_Toc193193429)

[Tabela 3 Lista dystrybucyjna 3](#_Toc193193430)

[Tabela 4 Zgłoszono do odbioru 3](#_Toc193193431)

[Tabela 5 Akceptacja dokumentu 3](#_Toc193193432)

[Tabela 6 Wykaz użytych skrótów oraz akronimów 3](#_Toc193193433)

[Tabela 7 Wykaz komunikatów 8](#_Toc193193434)

[Tabela 8 Nazwa organu podatkowego 54](#_Toc193193435)

[Tabela 9 Rodzaj wnioskodawcy 55](#_Toc193193436)

[Tabela 10 Kraj 56](#_Toc193193437)

[Tabela 11 Rodzaj pełnomocnika 57](#_Toc193193438)

[Tabela 12 Do doręczeń 57](#_Toc193193439)

[Tabela 13 Opłata za pełnomocnictwo 57](#_Toc193193440)

[Tabela 14 Sposób doręczenia próbek 58](#_Toc193193441)

[Tabela 15 Typ pliku 58](#_Toc193193442)

[Tabela 16 Rodzaj pisma 58](#_Toc193193443)

[Tabela 17 Czy pismo jest składane w wyniku wezwania 58](#_Toc193193444)

[Tabela 18 Status wnioskodawcy 59](#_Toc193193445)

[Tabela 19 Rodzaj rozstrzygnięcia 59](#_Toc193193446)

[Tabela 20 Rodzaj pisma 59](#_Toc193193447)

[Tabela 21 Czy wniosek dotyczy sprawy prowadzonej na PUESC 59](#_Toc193193448)

[Tabela 22 Rodzaj pisma dla wniosku o wycifanie 60](#_Toc193193449)

# Wstęp

## Cel dokumentu

Celem specyfikacji jest zdefiniowanie struktury i zawartości informacyjnej dokumentów XML wymienianych z podmiotami przez System EBTIPL2/WIA w ramach realizacji procesów związanych ze składaniem dokumentów związanych z uzyskaniem wiążącej informacji akcyzowej WIA.

## Przeznaczenie dokumentu

Dokument przeznaczony jest dla specjalistów implementujących wymianę komunikatów pomiędzy Systemem EBTIPL2/WIA a podmiotami.

# Opis komunikacji

Każdy komunikat przesyłany przez podmiot do Systemu EBITPL2/WIA, a także przez System EBITPL2/WIA do podmiotu musi być podpisany elektronicznie zgodnie ze standardem XAdES-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig. Należy zastosować podpis otaczający (ang. ENVELOPED). Struktura komunikatów zawierających komunikaty biznesowe i podpis elektroniczny są opisane w rozdziale dotyczącym Specyfikacji komunikatów

Komunikaty te będą wymieniane z podmiotem za pośrednictwem systemu ECIP/SEAP. System ten udostępnia własną specyfikację komunikatów z podmiotami, określającą sposób przesyłania komunikatów biznesowych do EBITPL2/WIA.

Odpowiedzi na komunikaty od podmiotu (w tym komunikaty informujące o błędach) wysyłane są na ten sam kanał, przy użyciu którego zainicjowano komunikację.

# Specyfikacja komunikatów

Dokument definiuje strukturę komunikatów XML w formie tabel. Wiersze tabeli to kolejne elementy / atrybuty dokumentu XML.

Pod każdą grupą / elementem przedstawiona jest niebieskim kolorem odpowiadająca mu nazwa elementu w strukturze XML. Jeśli dana grupa jest podgrupą, podany element zawiera się w elemencie nadrzędnym.

Definicja komunikatów (w postaci plików XSD oraz formularzy) znajduje się w załącznikach.

**UWAGA**: W przypadku rozbieżności pomiędzy opisem a plikiem XSD należy przyjąć, że plik XSD jest poprawny, a dokument zawiera błąd.

## Lista komunikatów

Tabela Wykaz komunikatów

| **Kod** | **Nazwa komunikatu** | **Wysyłany przez podmiot** | **Wysyłany do podmiotu** |
| --- | --- | --- | --- |
| **WIA-WN** | Wniosek o wydanie WIA [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIA-SP** | Pismo w sprawie [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIA-OZ** | Złożenie odwołania/zażalenia [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIA-ZM** | Wniosek o zmianę, uchylenie lub przedłużenie ważności WIA [EBTI-PL2] | Tak | Nie |
| **WIA-WY** | Wycofanie wniosku w sprawach WIA [EBTI-PL2] | Tak | Nie |

## Dane kanałów komunikacji adresata i nadawcy

Dane kanałów komunikacji adresata i nadawcy nie znajdują się wewnątrz komunikatów WIA.

Dane kanałów komunikacyjnych zawarte są w ramach koperty systemu ECIP/SEAP zgodnie z jego specyfikacją. System EBTI2/WIA wykorzystuje powyższe dane w celu adresacji odpowiedzi do systemu ECIP/SEAP.

## Opis kolumn

Kolumny w tabelach opisujących specyfikację komunikatu EBTI-PL2 mają następujące znaczenie:

* w kolumnie A podaje się kod numeryczny (numer) przypisany do każdej grupy i podgrupy danych; każdą podgrupę poprzedza numer porządkowy (pod)grupy danych, której jest częścią (na przykład: jeżeli grupa danych jest oznaczona numerem 1, to podgrupa danych tej grupy numerem 1.1, a podgrupa danych tej podgrupy numerem 1.1.1); następnie podaje się kod alfabetyczny (literę) przypisany do każdego elementu (pod)grupy danych;
* w kolumnie B określa się (pod)grupę danych lub element danych;
* w kolumnie C podaje się każdą (pod)grupę danych lub element danych wraz z wartością wskazującą, czy wprowadzenie odpowiednich danych jest:
* „R” (required – obowiązkowe), co oznacza, że dane muszą być wprowadzone. Jeżeli (pod)grupa danych jest „O” (optional – fakultatywna) lub „C” (conditional – warunkowa), wprowadzenie elementów danych z tej grupy nadal może być „R” (required – obowiązkowe);
* „O” (optional – fakultatywne), co oznacza, że wprowadzenie danych jest fakultatywne dla osoby, która przekazuje komunikat (Podmiot Wysyłający lub Podmiot Odbierający);
* „C” (conditional – warunkowe), co oznacza, że użycie (pod)grupy danych lub elementu danych zależy od innych (pod)grup danych lub elementów danych zawartych w tym samym komunikacie;
* „D” (dependent – zależne), co oznacza, że obowiązek wypełnienia (pod)grupy danych lub elementu danych zależy od warunku, którego nie może sprawdzić system komputerowy, jak przewidziano w kolumnach E i F;
* w kolumnie D podaje się identyfikator warunku (warunków) w odniesieniu do danych, których wprowadzenie w komunikacie jest warunkowe, określa się zastosowanie w stosownych przypadkach danych fakultatywnych lub zależnych oraz wskazuje się, jakie dane muszą być dostarczone przez właściwe organy.
* w kolumnie E, jeśli to konieczne, podaje się wyjaśnienia dotyczące wypełnienia komunikatu;
* w kolumnie F podaje się:
* o w odniesieniu do niektórych (pod)grup – liczbę poprzedzającą znak „x” wskazującą ile razy (pod)grupę danych można powtórzyć w komunikacie (wartość domyślna – 1)
* o w odniesieniu do wszystkich elementów danych, poza elementami danych wskazującymi czas lub datę – cechy określające rodzaj i długość danych. Kody rodzajów danych są następujące:
* a – alfabetyczny
* n – numeryczny
* d – ułamek dziesiętny (decimal)
* an – alfanumeryczny
* kolumnie G znajduje się biznesowy opis danego atrybutu.

## WIA-WN Wniosek o wydanie WIA [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1. | **Dane dokumentu**/EbtiPl2Wia/ | R |  |  | 1x |  |
| 1.1. | **Dane dokumentu**/EbtiPl2Wia/WniosekOWia | R |  |  | 1x |  |
| 1.1.1. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowany jest wniosek o wydanie WIA |
| 1.1.1.1. | **Nazwa organu**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowany jest wniosek o wydanie WIA |
| 1.1.1.2. | **Ulica**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.1.3. | **Numer**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.1.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.1.5. | **Miasto**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.2. | **Dane wnioskodawcy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca | R |  |  | 1x | Dane wnioskodawcy o wydanie WIA |
| 1.1.2.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/IdSiscRefOsWyp | R |  |  | an | ID SISC osoby wypełniającej wniosek o wydanie WIA |
| 1.1.2.2. | **Imię**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/Imie | C |  |  | an 50 | Imię wnioskodawcy |
| 1.1.2.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko wnioskodawcy |
| 1.1.2.4. | **Nazwa**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/Nazwa | C |  |  | an 500 | Nazwa wnioskodawcy/podmiotu |
| 1.1.2.5. | **PESEL**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/Pesel | C |  |  | an 50 | Numer PESEL wnioskodawcy |
| 1.1.2.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/NipTin | C |  |  | an 50 | Numer NIP/TIN wnioskodawcy |
| 1.1.2.7. | **Telefon**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/Telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu wnioskodawcy |
| 1.1.2.8. | **Status**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/Status | R |  |  | an 1 | Status wnioskodawcy |
| 1.1.2.9. | **Nazwa organu podatkowego**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/OrganPodatkowy | O |  | Wartość enumeracji (4.1) | an 4 | Nazwa organu podatkowego, właściwego dla wnioskodawcy w zakresie podatku akcyzowego |
| 1.1.2.10. | **Numer akcyzowy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/NrAkcyzowy | O |  |  | an 25 | Numer akcyzowy wnioskodawcy |
| 1.1.2.11. | **Rodzaj wnioskodawcy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/RodzajWnioskodawcy | R |  | Wartość enumeracji (4.2) | an 1 | Rodzaj wnioskodawcy |
| 1.1.2.12. | **Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby | R |  |  | 1x | Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy |
| 1.1.2.12.1. | **Ulica**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/ulica | O |  |  | an 100 | Adres wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.2.12.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerDomu | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.2.12.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.2.12.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.2.12.5. | **Województwo**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.2.12.6. | **Powiat**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/powiat | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.2.12.7. | **Gmina**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/gmina | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.2.12.8. | **Miasto**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/miasto | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.2.12.9. | **Kraj**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kraj | R |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.2.13. | **Adres do doręczeń wnioskodawcy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen | O |  |  | 1x | Adres do doręczeń wnioskodawcy |
| 1.1.2.13.1. | **Ulica**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/ulica | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.2.13.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerDomu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.2.13.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.2.13.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kodPocztowy | O |  |  | an 9 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.2.13.5. | **Województwo**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.2.13.6. | **Powiat**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/powiat | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.2.13.7. | **Gmina**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/gmina | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.2.13.8. | **Miasto**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/miasto | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.2.13.9. | **Kraj**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kraj | O |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.3. | **Dane pełnomocników**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/ | C |  |  | 5x | Dane pełnomocników |
| 1.1.3.1. | **Dane pełnomocnika**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik | C |  |  |  | Dane pełnomocnika |
| 1.1.3.1.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/IdSiscRef | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – ID SISC |
| 1.1.3.1.2. | **Imię**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Imie | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - imię |
| 1.1.3.1.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - nazwisko |
| 1.1.3.1.4. | **Nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NazwaKancelariiSpolki | C |  |  | an 500 | Dane pełnomocnika – nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego |
| 1.1.3.1.5. | **PESEL**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Pesel | C |  |  | an 11-50 | Dane pełnomocnika - PESEL |
| 1.1.3.1.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NipTin | C |  |  | an 2-50 | Dane pełnomocnika – NIP/TIN |
| 1.1.3.1.7. | **Telefon**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Telefon | O |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – Numer telefonu |
| 1.1.3.1.8. | **Rodzaj pełnomocnika**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/RodzajPelnomocnika | R |  | Wartość enumeracji (4.4) | an 1 | Dane pełnomocnika – rodzaj pełnomocnika |
| 1.1.3.1.9. | **Ulica**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/ulica | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - ulica |
| 1.1.3.1.10. | **Numer domu**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrDomu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer domu |
| 1.1.3.1.11. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrLokalu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer lokalu |
| 1.1.3.1.12. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Dane adresowe pełnomocnika – kod pocztowy |
| 1.1.3.1.12. | **Województwo**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/województwo | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - województwo |
| 1.1.3.1.13. | **Powiat**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/powiat | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - powiat |
| 1.1.3.1.14. | **Gmina**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/gmina | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - gmina |
| 1.1.3.1.15. | **Miasto**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/miasto | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - miasto |
| 1.1.3.1.16. | **Kraj**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kraj | C |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - kraj |
| 1.1.3.1.17. | **Do doręczeń**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/CzyDoDoreczen | R |  | Wartość enumeracji (4.5) | an 1 | Czy pełnomocnik jest wskazany do doręczeń |
| 1.1.3.1.18. | **Opłata za pełnomocnictwo**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/OplataZaPelnomocnictwo | C |  | Wartość enumeracji (4.6) | an 1 | Czy jest opłata za pełnomocnictwo |
| 1.1.4. | **Przedmiot wniosku**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku | O |  |  | 1x | Przedmiot wniosku |
| 1.1.4.1. | **Plany**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Plany | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - plany |
| 1.1.4.2. | **Fotografie**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Fotografie | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.1.4.3. | **Informacje od producenta**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/InformacjeOdProducenta | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – informacje od producenta |
| 1.1.4.4. | **Schematy**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Schematy | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - schematy |
| 1.1.4.5. | **Katalogi**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Katalogi | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - katalogi |
| 1.1.4.6. | **Atesty**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Atesty | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - atesty |
| 1.1.4.7. | **Instrukcje**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Instrukcje | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - instrukcje |
| 1.1.4.8. | **Inne**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Inne | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.1.4.9. | **Próbki**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/Probki | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.1.4.10. | **Inne opis**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/InneOpis | O |  |  | an 200 | Opis innych załączników |
| 1.1.4.11. | **Informacje o próbkach**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/InformacjeOProbkach | O |  |  | an 200 | Opis załączników typu próbki |
| 1.1.4.12. | **Sposób doręczenia próbek**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWniosku/SposobDoreczeniaProbki | O |  | Wartość enumeracji (4.7) | an 1 | Określenie sposobu doręczenia próbek |
| 1.1.5. | **Załączniki do wniosku**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWnioskuZalaczniki | O |  |  | 8 x | Załaczniki do pisma pliki typu pdf,jpg,jpeg, doc, docx wielkośc do 1 MB |
| 1.1.5.1. | **Załączone dokumenty**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty | O |  |  |  | Załączone do wniosku dokumenty |
| 1.1.5.1.1. | **Załącznik**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/  image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.1.5.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/  Image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.1.5.1.1.2. | **Format**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/  Image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.8) |  | Format załącznika |
| 1.1.5.1.1.3. | **Dane**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/  Image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.1.5.1.1.4. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/  Image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.1.6. | **Oświadczenia**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Oswiadczenia | R |  |  | 2 x | Oświadczenia |
| 1.1.6.1. | **Oświadczenie o odpowiedzialności karnej**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Oswiadczenia/OswiadczenieOdpowiedzialnoscKarna | R |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Oświadczenie o odpowiedzialności karnej |
| 1.1.6.2. | **Oświadczenie o posiadaniu konta na PUESC**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Oswiadczenia/OswiadczenieKontoNaPUESC | R |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Oświadczenie o posiadaniu konta na PUESC |
| 1.1.6.3. | **Data pisma**  /EbtiPl2Wia/WniosekOWia/Oswiadczenia/DataPisma | R |  |  | dateTime | Data utworzenia wniosku o wydanie WIA |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPl2Wia/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIA-SP Pismo w sprawie [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1 | **Dane dokumentu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie | R |  |  |  |  |
| 1.1. | **Wniosek o WIA Pismo w sprawie**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie | R |  |  | 1x |  |
| 1.1.1. | **System ID**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2. | **ID wpływu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Idwplywu | R |  |  | an | Numer wpływu |
| 1.1.3. | **Numer wniosku**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.4. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowany jest Pismo w sprawie |
| 1.1.4.1. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowane jest Pismo w sprawie |
| 1.1.4.2. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.4.3. | **Numer**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.4.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.4.5. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.4.6 | **Data pisma**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/organ/dataPisma | R |  |  | dateTime | Data utworzenia Pisma w sprawie |
| 1.1.5. | **Rodzaj pisma, numer wniosku**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/RodzajPismaNrWniosku | R |  |  |  | Rodzaj pisma, numer wniosku |
| 1.1.5.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/RodzajPismaNrWniosku/RodzajPisma | R |  | Wartość enumeracji (4.9) | an 10 | Rodzaj pisma |
| 1.1.5.2. | **Czy pismo jest składane w wyniku wezwania**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/RodzajPismaNrWniosku/CzyPismoWWynikuWezwania | R |  | Wartość enumeracji (4.10) | an 1 | Informacja czy pismo jest składane w wyniku wezwania |
| 1.1.6. | **Dane wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca | R |  |  | 1x | Dane wnioskodawcy Pisma w sprawie |
| 1.1.6.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/IdSiscRefOsWyp | R |  |  | an | ID SISC wnioskodawcy Pisma w sprawie |
| 1.1.6.2. | **Imię**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/Imie | C |  |  | an 50 | Imię wnioskodawcy |
| 1.1.6.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko wnioskodawcy |
| 1.1.6.4. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/Nazwa | C |  |  | an 500 | Nazwa wnioskodawcy/podmiotu |
| 1.1.6.5. | **PESEL**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/Pesel | C |  |  | an 50 | Numer PESEL wnioskodawcy |
| 1.1.6.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/NipTin | C |  |  | an 50 | Numer NIP/TIN wnioskodawcy |
| 1.1.6.7. | **Telefon**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/Telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu wnioskodawcy |
| 1.1.6.8. | **Status wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/Status | R |  | Wartość enumeracji (4.11) | an 1 | Status wnioskodawcy |
| 1.1.6.9. | **Nazwa organu podatkowego**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/OrganPodatkowy | O |  | Wartość enumeracji (4.1) | an 4 | Nazwa organu podatkowego, właściwego dla wnioskodawcy w zakresie podatku akcyzowego |
| 1.1.6.10. | **Numer akcyzowy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/NrAkcyzowy | O |  |  | an 25 | Numer akcyzowy wnioskodawcy |
| 1.1.6.11. | **Rodzaj wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/RodzajWnioskodawcy | R |  | Wartość enumeracji (4.2) | an 1 | Rodzaj wnioskodawcy |
| 1.1.6.12. | **Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby | R |  |  | 1x | Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy |
| 1.1.6.12.1. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/ulica | O |  |  | an 100 | Adres wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.6.12.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerDomu | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.6.12.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.6.12.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.6.12.5. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.6.12.6. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/powiat | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.6.12.7. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/gmina | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.6.12.8. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/miasto | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.6.12.9. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kraj | R |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.6.13. | **Adres do doręczeń wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen | O |  |  | 1x | Adres do doręczeń wnioskodawcy |
| 1.1.6.13.1. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/ulica | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.6.13.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerDomu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.6.13.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.6.13.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kodPocztowy | O |  |  | an 9 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.6.13.5. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.6.13.6. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/powiat | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.6.13.7. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/gmina | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.6.13.8. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/miasto | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.6.13.9. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kraj | O |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.7. | **Dane pełnomocników**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/ | C |  |  | 5x | Dane pełnomocników |
| 1.1.7.1. | **Dane pełnomocnika**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik | C |  |  |  | Dane pełnomocnika |
| 1.1.7.1.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/IdSiscRef | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – ID SISC |
| 1.1.7.1.2. | **Imię**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Imie | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - imię |
| 1.1.7.1.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - nazwisko |
| 1.1.7.1.4. | **Nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NazwaKancelariiSpolki | C |  |  | an 500 | Dane pełnomocnika – nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego |
| 1.1.7.1.5. | **PESEL**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Pesel | C |  |  | an 11-50 | Dane pełnomocnika - PESEL |
| 1.1.7.1.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NipTin | C |  |  | an 2-50 | Dane pełnomocnika – NIP/TIN |
| 1.1.7.1.7. | **Telefon**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Telefon | O |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – Numer telefonu |
| 1.1.7.1.8. | **Rodzaj pełnomocnika**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/RodzajPelnomocnika | R |  | Wartość enumeracji (4.4) | an 1 | Dane pełnomocnika – rodzaj pełnomocnika |
| 1.1.7.1.9. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/ulica | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - ulica |
| 1.1.7.1.10. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrDomu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer domu |
| 1.1.7.1.11. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrLokalu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer lokalu |
| 1.1.7.1.12. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Dane adresowe pełnomocnika – kod pocztowy |
| 1.1.7.1.12. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/województwo | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - województwo |
| 1.1.7.1.13. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/powiat | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - powiat |
| 1.1.7.1.14. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/gmina | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - gmina |
| 1.1.7.1.15. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/miasto | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - miasto |
| 1.1.7.1.16. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kraj | C |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - kraj |
| 1.1.7.1.17. | **Do doręczeń**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/CzyDoDoreczen | R |  | Wartość enumeracji (4.5) | an 1 | Czy pełnomocnik jest wskazany do doręczeń |
| 1.1.7.1.18. | **Opłata za pełnomocnictwo**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/OplataZaPelnomocnictwo | C |  | Wartość enumeracji (4.6) | an 1 | Czy jest opłata za pełnomocnictwo |
| 1.1.8. | **Treść pisma**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/TrescPisma | R |  |  | 1x | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.8.1. | **Treść pisma**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/TrescPisma/Tresc | R |  |  | an 15000 | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.9. | **Przedmiot wniosku**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku | O |  |  | 1x | Przedmiot wniosku |
| 1.1.9.1. | **Plany**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Plany | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - plany |
| 1.1.9.2. | **Fotografie**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Fotografie | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.1.9.3. | **Informacje od producenta**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/InformacjeOdProducenta | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – informacje od producenta |
| 1.1.9.4. | **Schematy**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Schematy | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - schematy |
| 1.1.9.5. | **Katalogi**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Katalogi | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - katalogi |
| 1.1.9.6. | **Atesty**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Atesty | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - atesty |
| 1.1.9.7. | **Instrukcje**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Instrukcje | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - instrukcje |
| 1.1.9.8. | **Inne**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Inne | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.1.9.9. | **Próbki**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/Probki | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.1.9.10. | **Inne opis**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/InneOpis | O |  |  | an 200 | Opis innych załączników |
| 1.1.9.11. | **Informacje o próbkach**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/InformacjeOProbkach | O |  |  | an 200 | Opis załączników typu próbki |
| 1.1.9.12 | **Załączniki do wniosku**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki | O |  |  | 8 x | Załaczniki do pisma pliki typu pdf,jpg,jpeg, doc, docx wielkośc do 1 MB |
| 1.1.9.12.1 | **Załączone dokumenty**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty | O |  |  |  | Załączone do wniosku dokumenty |
| 1.1.9.12.1.1. | **Załącznik**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.1.9.12.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.1.9.12.1.1.2. | **Format**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.8) |  | Format załącznika |
| 1.1.9.12.1.1.3. | **Dane**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.1.9.12.1.1.4. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.1.9.13. | **Sposób doręczenia próbek**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/WniosekOWiaPismoWSprawie/PrzedmiotWniosku/SposobDoreczeniaProbki | O |  | Wartość enumeracji (4.7) | an 1 | Określenie sposobu doręczenia próbek |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPl2WiaPismoWSprawie/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIA-OZ Złożenie odwołania/zażalenia [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1 | **Dane dokumentu**  / EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia | R |  |  |  |  |
| 1.1. | **Wniosek o WIA Pismo w sprawie**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia | R |  |  | 1x |  |
| 1.1.1. | **System ID**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2. | **Identyfikator systemowy decyzji**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/decId | R |  |  | an | Numer systemowy decyzji, do której składane jest odwołanie/zażalenie |
| 1.1.3. | **ID wpływu**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Idwplywu | R |  |  | an | Numer wpływu |
| 1.1.4. | **Numer wniosku**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.5. | **Numer decyzji**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/nrDecyzjiWIA | R |  |  | an | Numer decyzji, do której składane jest odwołanie/zażalenie |
| 1.1.6. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowane jest odwołanie/zażalenie |
| 1.1.6.1. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowane jest odwołanie/zażalenie |
| 1.1.6.2. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.6.3. | **Numer**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.6.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.6.5. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.6.6 | **Data pisma**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/organ/dataPisma | R |  |  | dateTime | Data utworzenia odwołania/zażalenia |
| 1.1.7. | **Rodzaj pisma, numer wniosku**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/RodzajRozstrzygnieciaNrWniosku | R |  |  |  | Rodzaj pisma, numer wniosku |
| 1.1.7.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/RodzajRozstrzygnieciaNrWniosku/RodzajRozstrzygniecia | R |  | Wartość enumeracji (4.12) | an | Rodzaj rozstrzygnięcia |
| 1.1.8. | **Dane wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca | R |  |  | 1x | Dane wnioskodawcy odwołania/zażalenia |
| 1.1.8.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/IdSiscRefOsWyp | R |  |  | an | ID SISC wnioskodawcy odwołania/zażalenia |
| 1.1.8.2. | **Imię**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/Imie | C |  |  | an 50 | Imię wnioskodawcy |
| 1.1.8.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko wnioskodawcy |
| 1.1.8.4. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/Nazwa | C |  |  | an 500 | Nazwa wnioskodawcy/podmiotu |
| 1.1.8.5. | **PESEL**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/Pesel | C |  |  | an 50 | Numer PESEL wnioskodawcy |
| 1.1.8.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/NipTin | C |  |  | an 50 | Numer NIP/TIN wnioskodawcy |
| 1.1.8.7. | **Telefon**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/Telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu wnioskodawcy |
| 1.1.8.8. | **Status wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/Status | R |  | Wartość enumeracji (4.11) | an 1 | Status wnioskodawcy |
| 1.1.8.9. | **Nazwa organu podatkowego**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/OrganPodatkowy | O |  | Wartość enumeracji (4.1) | an 4 | Nazwa organu podatkowego, właściwego dla wnioskodawcy w zakresie podatku akcyzowego |
| 1.1.8.10. | **Numer akcyzowy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/NrAkcyzowy | O |  |  | an 25 | Numer akcyzowy wnioskodawcy |
| 1.1.8.11. | **Rodzaj wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/RodzajWnioskodawcy | R |  | Wartość enumeracji (4.2) | an 1 | Rodzaj wnioskodawcy |
| 1.1.8.12. | **Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby | R |  |  | 1x | Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy |
| 1.1.8.12.1. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/ulica | O |  |  | an 100 | Adres wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.8.12.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerDomu | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.8.12.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.8.12.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.8.12.5. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.8.12.6. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/powiat | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.8.12.7. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/gmina | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.8.12.8. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/miasto | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.8.12.9. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kraj | R |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.8.13. | **Adres do doręczeń wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen | O |  |  | 1x | Adres do doręczeń wnioskodawcy |
| 1.1.8.13.1. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/ulica | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.8.13.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerDomu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.8.13.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.8.13.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kodPocztowy | O |  |  | an 9 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.8.13.5. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.8.13.6. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/powiat | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.8.13.7. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/gmina | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.8.13.8. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/miasto | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.8.13.9. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kraj | O |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.9. | **Dane pełnomocników**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/ | C |  |  | 5x | Dane pełnomocników |
| 1.1.9.1. | **Dane pełnomocnika**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik | C |  |  |  | Dane pełnomocnika |
| 1.1.9.1.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/IdSiscRef | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – ID SISC |
| 1.1.9.1.2. | **Imię**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Imie | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - imię |
| 1.1.9.1.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - nazwisko |
| 1.1.9.1.4. | **Nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NazwaKancelariiSpolki | C |  |  | an 500 | Dane pełnomocnika – nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego |
| 1.1.9.1.5. | **PESEL**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Pesel | C |  |  | an 11-50 | Dane pełnomocnika - PESEL |
| 1.1.9.1.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NipTin | C |  |  | an 2-50 | Dane pełnomocnika – NIP/TIN |
| 1.1.9.1.7. | **Telefon**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Telefon | O |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – Numer telefonu |
| 1.1.9.1.8. | **Rodzaj pełnomocnika**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/RodzajPelnomocnika | R |  | Wartość enumeracji (4.4) | an 1 | Dane pełnomocnika – rodzaj pełnomocnika |
| 1.1.9.1.9. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/ulica | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - ulica |
| 1.1.9.1.10. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrDomu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer domu |
| 1.1.9.1.11. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrLokalu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer lokalu |
| 1.1.9.1.12. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Dane adresowe pełnomocnika – kod pocztowy |
| 1.1.9.1.12. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/województwo | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - województwo |
| 1.1.9.1.13. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/powiat | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - powiat |
| 1.1.9.1.14. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/gmina | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - gmina |
| 1.1.9.1.15. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/miasto | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - miasto |
| 1.1.9.1.16. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kraj | C |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - kraj |
| 1.1.9.1.17. | **Do doręczeń**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/CzyDoDoreczen | R |  | Wartość enumeracji (4.5) | an 1 | Czy pełnomocnik jest wskazany do doręczeń |
| 1.1.9.1.18. | **Opłata za pełnomocnictwo**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/OplataZaPelnomocnictwo | C |  | Wartość enumeracji (4.6) | an 1 | Czy jest opłata za pełnomocnictwo |
| 1.1.10. | **Treść pisma**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/TrescPisma | R |  |  | 1x | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.10.1. | **Treść pisma**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/TrescPisma/Tresc | R |  |  | an 15000 | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.11. | **Przedmiot wniosku**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku | O |  |  | 1x | Przedmiot wniosku |
| 1.1.11.1. | **Plany**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Plany | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - plany |
| 1.1.11.2. | **Fotografie**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Fotografie | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.1.11.3. | **Informacje od producenta**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/InformacjeOdProducenta | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – informacje od producenta |
| 1.1.11.4. | **Schematy**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Schematy | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - schematy |
| 1.1.11.5. | **Katalogi**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Katalogi | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - katalogi |
| 1.1.11.6. | **Atesty**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Atesty | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - atesty |
| 1.1.11.7. | **Instrukcje**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Instrukcje | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - instrukcje |
| 1.1.11.8. | **Inne**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Inne | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.1.11.9. | **Próbki**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/Probki | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.1.11.10. | **Inne opis**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/InneOpis | O |  |  | an 200 | Opis innych załączników |
| 1.1.11.11. | **Informacje o próbkach**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/InformacjeOProbkach | O |  |  | an 200 | Opis załączników typu próbki |
| 1.1.11.12 | **Załączniki do wniosku**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotOdwolaniaZazaleniaZalaczniki | O |  |  | 8 x | Załączniki do pisma pliki typu pdf,jpg,jpeg, doc, docx wielkośc do 1 MB |
| 1.1.11.12.1 | **Załączone dokumenty**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotOdwolaniaZazaleniaZalaczniki/ZalaczoneDokumenty | O |  |  |  | Załączone do wniosku dokumenty |
| 1.1.11.12.1.1. | **Załącznik**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotOdwolaniaZazaleniaZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.1.11.12.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotOdwolaniaZazaleniaZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.1.11.12.1.1.2. | **Format**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotOdwolaniaZazaleniaZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.8) |  | Format załącznika |
| 1.1.11.12.1.1.3. | **Dane**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotOdwolaniaZazaleniaZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.1.11.12.1.1.4. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/ PrzedmiotOdwolaniaZazaleniaZalaczniki /ZalaczoneDokumenty/image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.1.11.13. | **Sposób doręczenia próbek**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/WniosekOWiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/PrzedmiotWniosku/SposobDoreczeniaProbki | O |  | Wartość enumeracji (4.7) | an 1 | Określenie sposobu doręczenia próbek |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPl2WiaZlozenieOdwolaniaZazalenia/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIA-ZM Wniosek o zmianę, uchylenie lub przedłużenie ważności WIA [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1 | **Dane dokumentu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane | R |  |  |  |  |
| 1.1. | **Wniosek o WIA Pismo w sprawie**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie | R |  |  | 1x |  |
| 1.1.1. | **System ID**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2. | **ID wpływu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Idwplywu | R |  |  | an | Numer wpływu |
| 1.1.3. | **Data wydania decyzji WIA**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/DataWydaniaDecyzjiWIA | R |  |  | dateTime | Data wydania decyzji WIA |
| 1.1.4. | **Numer wniosku**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.5. | **Numer decyzji WIA**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/nrDecyzjiWIA | R |  |  | an | Numer decyzji WIA |
| 1.1.6. | **Numer decyzji WIA podany w formularzu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/ nrDecyzjiWIAOlders | R |  |  | an | Numer decyzji WIA podany przez użytkownika |
| 1.1.7. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowany jest wniosek |
| 1.1.7.1. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowany jest wniosek |
| 1.1.7.2. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.7.3. | **Numer**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.7.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.7.5. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.7.6 | **Data pisma**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/organ/dataPisma | R |  |  | dateTime | Data utworzenia wniosku |
| 1.1.8. | **Rodzaj pisma, numer wniosku**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/RodzajPismaNrWniosku | R |  |  |  | Rodzaj pisma, numer wniosku |
| 1.1.8.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/RodzajPismaNrWniosku/RodzajPisma | R |  | Wartość enumeracji (4.13) | an 10 | Rodzaj pisma |
| 1.1.9. | **Sposób doręczenia decyzji**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/SposobDoreczeniaDecyzji | R |  | Wartość enumeracji (4.14) | an 1 | Informacja czy wniosek dotyczy sprawy prowadzonej na PUESC |
| 1.1.10. | **Dane wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca | R |  |  | 1x | Dane wnioskodawcy wniosku |
| 1.1.10.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/IdSiscRefOsWyp | R |  |  | an | ID SISC wnioskodawcy wniosku |
| 1.1.10.2. | **Imię**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/Imie | C |  |  | an 50 | Imię wnioskodawcy |
| 1.1.10.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko wnioskodawcy |
| 1.1.10.4. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/Nazwa | C |  |  | an 500 | Nazwa wnioskodawcy/podmiotu |
| 1.1.10.5. | **PESEL**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/Pesel | C |  |  | an 50 | Numer PESEL wnioskodawcy |
| 1.1.10.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/NipTin | C |  |  | an 50 | Numer NIP/TIN wnioskodawcy |
| 1.1.10.7. | **Telefon**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/Telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu wnioskodawcy |
| 1.1.10.8. | **Status wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/Status | R |  | Wartość enumeracji (4.11) | an 1 | Status wnioskodawcy |
| 1.1.10.9. | **Nazwa organu podatkowego**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/OrganPodatkowy | O |  | Wartość enumeracji (4.1) | an 4 | Nazwa organu podatkowego, właściwego dla wnioskodawcy w zakresie podatku akcyzowego |
| 1.1.10.10. | **Numer akcyzowy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/NrAkcyzowy | O |  |  | an 25 | Numer akcyzowy wnioskodawcy |
| 1.1.10.11. | **Rodzaj wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/RodzajWnioskodawcy | R |  | Wartość enumeracji (4.2) | an 1 | Rodzaj wnioskodawcy |
| 1.1.10.12. | **Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby | R |  |  | 1x | Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy |
| 1.1.10.12.1. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/ulica | O |  |  | an 100 | Adres wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.10.12.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerDomu | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.10.12.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.10.12.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.10.12.5. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.10.12.6. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/powiat | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.10.12.7. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/gmina | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.10.12.8. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/miasto | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.10.12.9. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kraj | R |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.10.13. | **Adres do doręczeń wnioskodawcy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen | O |  |  | 1x | Adres do doręczeń wnioskodawcy |
| 1.1.10.13.1. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/ulica | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.10.13.2. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerDomu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.10.13.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.10.13.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kodPocztowy | O |  |  | an 9 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.10.13.5. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/wojewodztwo | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.10.13.6. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/powiat | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.10.13.7. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/gmina | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.10.13.8. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/miasto | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - miasto |
| 1.1.10.13.9. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kraj | O |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.11. | **Dane pełnomocników**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/ | C |  |  | 5x | Dane pełnomocników |
| 1.1.11.1. | **Dane pełnomocnika**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik | C |  |  |  | Dane pełnomocnika |
| 1.1.11.1.1. | **ID SISC**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/IdSiscRef | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – ID SISC |
| 1.1.11.1.2. | **Imię**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Imie | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - imię |
| 1.1.11.1.3. | **Nazwisko**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - nazwisko |
| 1.1.11.1.4. | **Nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NazwaKancelariiSpolki | C |  |  | an 500 | Dane pełnomocnika – nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego |
| 1.1.11.1.5. | **PESEL**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Pesel | C |  |  | an 11-50 | Dane pełnomocnika - PESEL |
| 1.1.11.1.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NipTin | C |  |  | an 2-50 | Dane pełnomocnika – NIP/TIN |
| 1.1.11.1.7. | **Telefon**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Telefon | O |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – Numer telefonu |
| 1.1.11.1.8. | **Rodzaj pełnomocnika**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/RodzajPelnomocnika | R |  | Wartość enumeracji (4.4) | an 1 | Dane pełnomocnika – rodzaj pełnomocnika |
| 1.1.11.1.9. | **Ulica**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/ulica | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - ulica |
| 1.1.11.1.10. | **Numer domu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrDomu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer domu |
| 1.1.11.1.11. | **Numer lokalu**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrLokalu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer lokalu |
| 1.1.11.1.12. | **Kod pocztowy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Dane adresowe pełnomocnika – kod pocztowy |
| 1.1.11.1.12. | **Województwo**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/województwo | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - województwo |
| 1.1.11.1.13. | **Powiat**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/powiat | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - powiat |
| 1.1.11.1.14. | **Gmina**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/gmina | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - gmina |
| 1.1.11.1.15. | **Miasto**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/miasto | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - miasto |
| 1.1.11.1.16. | **Kraj**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kraj | C |  | Wartość enumeracji (4.3) | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - kraj |
| 1.1.11.1.17. | **Do doręczeń**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/CzyDoDoreczen | R |  | Wartość enumeracji (4.5) | an 1 | Czy pełnomocnik jest wskazany do doręczeń |
| 1.1.11.1.18. | **Opłata za pełnomocnictwo**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/OplataZaPelnomocnictwo | C |  | Wartość enumeracji (4.6) | an 1 | Czy jest opłata za pełnomocnictwo |
| 1.1.12. | **Treść pisma**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/TrescPisma | R |  |  | 1x | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.12.1. | **Treść pisma**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/TrescPisma/Tresc | R |  |  | an 15000 | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.12.2. | **Data, do której ma być przedłużona decyzja WIA**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/ TrescPisma/DataDoKtorejMaBycPrzedluzonaDecyzjaWIA | O |  |  | dateTime | Wnioskowana data przedłużenia decyzji WIA |
| 1.1.13. | **Przedmiot wniosku**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku | O |  |  | 1x | Przedmiot wniosku |
| 1.1.13.1. | **Plany**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Plany | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - plany |
| 1.1.13.2. | **Fotografie**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Fotografie | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - fotografie |
| 1.1.13.3. | **Informacje od producenta**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/InformacjeOdProducenta | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma – informacje od producenta |
| 1.1.13.4. | **Schematy**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Schematy | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - schematy |
| 1.1.13.5. | **Katalogi**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Katalogi | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - katalogi |
| 1.1.13.6. | **Atesty**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Atesty | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - atesty |
| 1.1.13.7. | **Instrukcje**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Instrukcje | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - instrukcje |
| 1.1.13.8. | **Inne**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Inne | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - inne |
| 1.1.13.9. | **Próbki**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/Probki | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Wskazanie typu załączników do pisma - próbki |
| 1.1.13.10. | **Inne opis**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/InneOpis | O |  |  | an 200 | Opis innych załączników |
| 1.1.13.11. | **Informacje o próbkach**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/InformacjeOProbkach | O |  |  | an 200 | Opis załączników typu próbki |
| 1.1.13.12 | **Załączniki do wniosku**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki | O |  |  | 8 x | Załaczniki do pisma pliki typu pdf,jpg,jpeg, doc, docx wielkośc do 1 MB |
| 1.1.13.12.1 | **Załączone dokumenty**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty | O |  |  |  | Załączone do wniosku dokumenty |
| 1.1.13.12.1.1. | **Załącznik**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image | O |  |  |  | Informacje o załączniku |
| 1.1.13.12.1.1.1. | **Nazwa**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/fileName | O |  |  |  | Nazwa załącznika |
| 1.1.13.12.1.1.2. | **Format**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/mimeType | O |  | Wartość enumeracji (4.8) |  | Format załącznika |
| 1.1.13.12.1.1.3. | **Dane**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/data | O |  |  |  | Dane załącznika |
| 1.1.13.12.1.1.4. | **Rozmiar pliku**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/PrzedmiotWnioskuZalaczniki/ZalaczoneDokumenty/image/fileSize | O |  |  |  | Rozmiar załączonego pliku |
| 1.1.13.13. | **Sposób doręczenia próbek**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/PrzedmiotWniosku/SposobDoreczeniaProbki | O |  | Wartość enumeracji (4.7) | an 1 | Określenie sposobu doręczenia próbek |
| 1.1.14. | **Oświadczenia**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Oswiadczenia | O |  |  |  |  |
| 1.1.14.1. | **Oświadczenia**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/WniosekOWiaWniosekOZmianeUchyleniePrzedluzenie/Oswiadczenia/OswiadczenieOdpowiedzialnoscKarna | O |  | Wart. logiczna  (true/false) |  | Oświadczenie o odpowiedzialności karnej |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPl2WiaWniosekOZmiane/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

## WIA-WY Wycofanie wniosku w sprawach WIA [EBTI-PL2]

| A | B | C | D | E | F | G |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| 1 | **Dane dokumentu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku | R |  |  |  |  |
| 1.1. | **Wniosek o WIA Wycofanie wniosku w sprawach WIA**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA | R |  |  | 1x |  |
| 1.1.1. | **System ID**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/systemId | R |  |  | an | Numer systemowy wniosku |
| 1.1.2. | **Identyfikator wniosku**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/referenceId | R |  |  | an | Identyfikator systemowy |
| 1.1.3. | **ID wpływu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Idwplywu | R |  |  | an | Identyfikator wpływu |
| 1.1.4. | **Numer wniosku**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/systemReferenceNumber | R |  |  | an | Numer wniosku |
| 1.1.5. | **Numer referencyjny wniosku**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/referenceNumber | R |  |  | an | Numer referencyjny wniosku |
| 1.1.6. | **Organ, do którego kierowany jest wniosek**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Organ |  |  |  | 1x | Organ, do którego kierowany jest Pismo w sprawie |
| 1.1.6.1. | **Nazwa**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Organ/authorityName | R |  |  | an | Nazwa organu, do którego kierowane jest Pismo w sprawie |
| 1.1.6.2. | **Ulica**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Organ/authorityAddressStreet | R |  |  | an | Adres organu - ulica |
| 1.1.6.3. | **Numer**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Organ/authorityAddressNumber | R |  |  | an | Adres organu - numer |
| 1.1.6.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Organ/authorityAddressPostalCode | R |  |  | an | Adres organu - kod pocztowy |
| 1.1.6.5. | **Miasto**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Organ/authorityAddressCity | R |  |  | an | Adres organu - miasto |
| 1.1.7. | **Rodzaj pisma, numer wniosku**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/RodzajPismaNrWniosku | R |  |  |  | Rodzaj pisma, numer wniosku |
| 1.1.7.1. | **Rodzaj pisma**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/RodzajPismaNrWniosku/RodzajPisma | R |  | Wartość enumeracji (4.15) | an 10 | Rodzaj pisma |
| 1.1.8. | **Dane wnioskodawcy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca | R |  |  | 1x | Dane wnioskodawcy Pisma w sprawie |
| 1.1.8.1. | **ID SISC**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/IdSiscRefOsWyp | R |  |  | an | ID SISC wnioskodawcy Pisma w sprawie |
| 1.1.8.2. | **Imię**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/Imie | C |  |  | an 50 | Imię wnioskodawcy |
| 1.1.8.3. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Nazwisko wnioskodawcy |
| 1.1.8.4. | **Nazwa**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/Nazwa | C |  |  | an 500 | Nazwa wnioskodawcy/podmiotu |
| 1.1.8.5. | **PESEL**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/Pesel | C |  |  | an 50 | Numer PESEL wnioskodawcy |
| 1.1.8.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/NipTin | C |  |  | an 50 | Numer NIP/TIN wnioskodawcy |
| 1.1.8.7. | **Telefon**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/Telefon | O |  |  | an 50 | Numer telefonu wnioskodawcy |
| 1.1.8.8. | **Rodzaj wnioskodawcy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/RodzajWnioskodawcy | R |  | Wartość enumeracji (4.2) | an 1 | Rodzaj wnioskodawcy |
| 1.1.8.9. | **Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby | R |  |  | 1x | Adres siedziby/zamieszkania wnioskodawcy |
| 1.1.8.9.1. | **Ulica**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/ulica | O |  |  | an 100 | Adres wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.8.9.2. | **Numer domu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerDomu | R |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.8.9.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.8.9.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kodPocztowy | R |  |  | an 9 | Adres wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.8.9.5. | **Województwo**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/wojewodztwo | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.8.9.6. | **Powiat**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/powiat | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.8.9.7. | **Gmina**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/gmina | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.8.9.8. | **Miejscowość PL**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/miastoPL | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres wnioskodawcy – miejscowość (Polska) |
| 1.1.8.9.9. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/miasto | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres wnioskodawcy - miejscowość |
| 1.1.8.9.10. | **Kraj**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresSiedziby/kraj | R |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.8.10. | **Adres do doręczeń wnioskodawcy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen | O |  |  | 1x | Adres do doręczeń wnioskodawcy |
| 1.1.8.10.1. | **Ulica**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/ulica | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - ulica |
| 1.1.8.10.2. | **Numer domu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerDomu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer domu |
| 1.1.8.10.3. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/numerLokalu | O |  |  | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – numer lokalu |
| 1.1.8.10.4. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kodPocztowy | O |  |  | an 9 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – kod pocztowy |
| 1.1.8.10.5. | **Województwo**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/wojewodztwo | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - województwo |
| 1.1.8.10.6. | **Powiat**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/powiat | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - powiat |
| 1.1.8.10.7. | **Gmina**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/gmina | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - gmina |
| 1.1.8.10.8. | **Miejscowość PL**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/miastoPL | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy – miejscowość (Polska) |
| 1.1.8.10.9. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/miasto | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - miejscowość |
| 1.1.8.10.10. | **Kraj**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Wnioskodawca/AdresDoDoreczen/kraj | O |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Adres do doręczeń wnioskodawcy - kraj |
| 1.1.9. | **Dane pełnomocników**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/ | C |  |  | 5x | Dane pełnomocników |
| 1.1.9.1. | **Dane pełnomocnika**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik | C |  |  |  | Dane pełnomocnika |
| 1.1.9.1.1. | **ID SISC**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/IdSiscRef | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – ID SISC |
| 1.1.9.1.2. | **Imię**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Imie | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - imię |
| 1.1.9.1.3. | **Nazwisko**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Nazwisko | C |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika - nazwisko |
| 1.1.9.1.4. | **Nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NazwaKancelariiSpolki | C |  |  | an 500 | Dane pełnomocnika – nazwa kancelarii/spółki doradztwa podatkowego |
| 1.1.9.1.5. | **PESEL**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Pesel | C |  |  | an 11-50 | Dane pełnomocnika - PESEL |
| 1.1.9.1.6. | **NIP/TIN**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/NipTin | C |  |  | an 2-50 | Dane pełnomocnika – NIP/TIN |
| 1.1.9.1.7. | **Telefon**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/Telefon | O |  |  | an 50 | Dane pełnomocnika – Numer telefonu |
| 1.1.9.1.8. | **Rodzaj pełnomocnika**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/RodzajPelnomocnika | R |  | Wartość enumeracji (4.4) | an 1 | Dane pełnomocnika – rodzaj pełnomocnika |
| 1.1.9.1.9. | **Ulica**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/ulica | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - ulica |
| 1.1.9.1.10. | **Numer domu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrDomu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer domu |
| 1.1.9.1.11. | **Numer lokalu**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/nrLokalu | C |  |  | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – numer lokalu |
| 1.1.9.1.12. | **Kod pocztowy**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kodPocztowy | C |  |  | an 9 | Dane adresowe pełnomocnika – kod pocztowy |
| 1.1.9.1.12. | **Województwo**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/województwo | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - województwo |
| 1.1.9.1.13. | **Powiat**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/powiat | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - powiat |
| 1.1.9.1.14. | **Gmina**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/gmina | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - gmina |
| 1.1.9.1.15. | **Miejscowość**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/miastoPL | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika – miejscowość (Polska) |
| 1.1.9.1.16. | **Kraj**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/kraj | C |  | Wartość słownikowa TERYT | an 50 | Dane adresowe pełnomocnika - kraj |
| 1.1.9.1.17. | **Do doręczeń**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/CzyDoDoreczen | R |  | Wartość enumeracji (4.5) | an 1 | Czy pełnomocnik jest wskazany do doręczeń |
| 1.1.9.1.18. | **Opłata za pełnomocnictwo**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/Pelnomocnicy/Pelnomocnik/OplataZaPelnomocnictwo | C |  | Wartość enumeracji (4.6) | an 1 | Czy jest opłata za pełnomocnictwo |
| 1.1.10. | **Treść pisma**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/TrescPisma | R |  |  | 1x | Treść pisma w sprawie |
| 1.1.10.1. | **Treść pisma**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/WycofanieWnioskuWIA/TrescPisma/Tresc | R |  |  | an 15000 | Treść pisma w sprawie |
| 1.2. | **Podpis**  /EbtiPL2WIAWycofanieWniosku/Signature | R |  |  |  | Podpis elektroniczny zgodny ze standardem XAdeS-BES, będącym rozwinięciem XML-DSig |

# Enumeracje

W niniejszym rozdziale opisano enumeracje – słowniki wykorzystywane przez System EBTIPL2/WIA.

Użycie wartości spoza opisanego poniżej zbioru w kontekście komunikacji z Systemem EBTIPL2/WIA, będzie traktowane jako błąd na etapie walidacji komunikatu.

## Nazwa organu podatkowego

Tabela Nazwa organu podatkowego

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **2003** | Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Białymstoku |
| **2012** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Suwałkach |
| **2008** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Łomży |
| **0406** | Naczelnik Trzeciego Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy |
| **0417** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Toruniu |
| **2205** | Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Gdańsku |
| **2209** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Gdyni |
| **2216** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Słupsku |
| **2404** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Bielsku-Białej |
| **2409** | Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Częstochowie |
| **2417** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Katowicach |
| **2427** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Rybniku |
| **2605** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Kielcach |
| **1209** | Naczelnik Urzędu Skarbowego Kraków-Nowa Huta |
| **1217** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Nowym Sączu |
| **0602** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Białej Podlaskiej |
| **0610** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Lublinie |
| **0620** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Zamościu |
| **1010** | Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego Łódź-Górna |
| **1009** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego Łódź-Bałuty |
| **1017** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Piotrkowie-Trybunalskim |
| **2805** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Elblągu |
| **2813** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Olsztynie |
| **1610** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Opolu |
| **3008** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Kaliszu |
| **3014** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Lesznie |
| **3019** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pile |
| **3022** | Naczelnik Urzędu Skarbowego Poznań-Nowe Miasto |
| **1807** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Krośnie |
| **1813** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Przemyślu |
| **1816** | Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Rzeszowie |
| **3211** | Naczelnik Drugiego Urzędu Skarbowego w Koszalinie |
| **3215** | Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Szczecinie |
| **1438** | Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa-Ursynów |
| **1434** | Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa-Praga |
| **1403** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Ciechanowie |
| **1421** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pruszkowie |
| **1424** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Radomiu |
| **1426** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Siedlcach |
| **1449** | Naczelnik Trzeciego Urzędu Skarbowego Warszawa-Śródmieście |
| **0210** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Legnicy |
| **0222** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Wałbrzychu |
| **0228** | Naczelnik Urzędu Skarbowego Wrocław-Śródmieście |
| **0802** | Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wielkopolskim |
| **0808** | Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze |

## Rodzaj wnioskodawcy

Tabela Rodzaj wnioskodawcy

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Osoba prawna |
| **2** | Jednostka organizacyjna niemająca osobowości prawnej |
| **3** | Osoba fizyczna |
| **4** | Inna |

## Kraj

Tabela Kraj

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **AT** | Austria |
| **BE** | Belgia |
| **BG** | Bułgaria |
| **HR** | Chorwacja |
| **CY** | Cypr |
| **CZ** | Czechy |
| **DK** | Dania |
| **EE** | Estonia |
| **FI** | Finlandia |
| **FR** | Francja |
| **GR** | Grecja |
| **ES** | Hiszpania |
| **IE** | Irlandia |
| **LT** | Litwa |
| **LU** | Luksemburg |
| **LV** | Łotwa |
| **MT** | Malta |
| **NL** | Holandia |
| **DE** | Niemcy |
| **PL** | Polska |
| **PT** | Portugalia |
| **RO** | Rumunia |
| **SK** | Słowacja |
| **SI** | Słowenia |
| **SE** | Szwecja |
| **HU** | Węgry |
| **GB** | Wielka Brytania |
| **IT** | Włochy |

## Rodzaj pełnomocnika

Tabela Rodzaj pełnomocnika

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Ogólny |
| **2** | Szczególny |
| **3** | Do doręczeń |

## Do doręczeń

Tabela Do doręczeń

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Tak |
| **2** | Nie |

## Opłata za pełnomocnictwo

Tabela Opłata za pełnomocnictwo

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Opłata |
| **2** | Zwolnienie z opłaty |

## Sposób doręczenia próbek

Tabela Sposób doręczenia próbek

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Wyrażam zgodę na samodzielne dostarczenie próbki do jednostki badającej wskazanej przez organ |
| **2** | Prześlę do KIS/doręczę osobiście |

## Typ pliku

Tabela Typ pliku

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **application/pdf** | PDF |
| **image/jpeg** | JPG/JPEG |
| **application/vnd.openxmlformats-officedocument.wordprocessingml.document** | DOCX |
| **application/msword** | DOC |

## Rodzaj pisma

Tabela Rodzaj pisma

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Uzupełnienie wniosku o wydanie WIA |
| **2** | Uzupełnienie odwołania/zażalenia |
| **3** | Uzupełnienie wniosku o zmianę/uchylenie/przedłużenie ważności WIA |
| **4** | Wycofanie wniosku o wydanie WIA |
| **5** | Wycofanie odwołania/zażalenia |
| **6** | Inne pismo |

## Czy pismo jest składane w wyniku wezwania

Tabela Czy pismo jest składane w wyniku wezwania

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Tak |
| **2** | Nie |

## Status wnioskodawcy

Tabela Status wnioskodawcy

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Podatnik podatku akcyzowego |
| **2** | Inny |

## Rodzaj rozstrzygnięcia

Tabela Rodzaj rozstrzygnięcia

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Decyzja |
| **2** | Postanowienie |

## Rodzaj pisma (WIA-ZM)

Tabela Rodzaj pisma

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **7** | Wniosek o zmianę WIA |
| **8** | Wniosek o uchylenie WIA |
| **9** | Wniosek o przedłużenie ważności |

## Sposób doręczenia decyzji

Tabela Czy wniosek dotyczy sprawy prowadzonej na PUESC

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Tak |
| **2** | Nie |

## Rodzaj pisma dla wniosku o wycofanie

Tabela 22 Rodzaj pisma dla wniosku o wycifanie

| **Kod** | **Treść** |
| --- | --- |
| **1** | Wniosek o wycofanie wniosku WIA |
| **2** | Wniosek o wycofanie odwołania od rozstrzygnięcia w sprawie WIA |
| **3** | Wniosek o wycofanie zażalenia na rozstrzygnięcie w sprawie WIA |
| **4** | Wniosek o wycofanie wniosku o przedłużenie ważności WIA |
| **5** | Wniosek o wycofanie wniosku o zmianę albo uchylenie WIA |